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Posjlanec Pišek je vložil v sej', dne J. t,- m. v 

zbornici peticijo konjiške okolice zoper davek na vi
no. 'Pri tej priliki se je oglasil k besedi in zahte
val, da se peticija priloži stonofgraifičnemu zapisniku, 
kar se je tudi zgodilo. 

Pišek je govoril sledeče: 
Visoka zbornica! Že sedaj pri sedanjem obdače

nju vina se nahaja naše vinarstvo v skrajno težav
nem položaju. Če se utegne vpeljati še večji splošni 
vinski davek, ktakor ije razvidno iz izvajanj finanč
nega ministra z dne 26. novembra t. 1, potem je po
gin vinorejcev neizogiben. Vinogradniki so napravili 
milijone novih dolgor/, da so prenovili po trtni uši 
uničene vinograde. Zemljiški davek je pri vinogra
dih zelo visok, delavci se težko dobijo in so postali 
za polovico dražji. 

Ako se torej vino splošno oodači, potem se bo 
uporaba zmanjšala in vino so bo Šo težje prodalo. 

Današlnje cene nikakor niso primerne proizva
jalnim istroškom. 

Govor poslanca Fi lcka 

Ljudstvo se bo potem oO boij lotilo piva in pa 
žganja, popoten pogin vinogradniki je potem neizo
giben in tisočero vinograduikov bo prišlo v bedo. 
Položaj je resen, zelo resou, zato predlagam, da se 
peticija s popolno vsebino priloži stenografičnemu za
pisniku. 


